
Protokoll

Årsmøte i Baekkelagets Sportsklub Håndball Bredde

ll.februar 2021

19 fremmøtte - 18 stemmeberettigede

1)

Åpning
Håndballstyrets leder Thomas Rustad åpnet årsmøtet og ønsket velkommen.

2)

Godkjenning av innkalling og dagsorden
Dagsorden og innkalling ble godkjent

3)

Valg av dirigent, sekretær og protokollunderskrivere.

FØlgende ble valgt:

Dirigent Jon Gulbraar.
Sekretær Dag Harald @stlie
Signering Protokoll Frode Stenvik og Heidi Kalmo

4)

Årsberetningtor 2020

Håndballstyrets leder Thomas Rustad oppsummerte året 2O2A og redegjorde for styrets arbeide
giennom året. For ytterligere detaljer henvises til årsberetning som ble lagt ut på

httpr://wrarw.bekkelagets.n.p/om-kkrbLenlarsmoter/hsndbalU i fsr.kant av årsmøtet.

Bækkelagets Sportsklub Håndball (BSK Håndball) er en selvstendig gruppe med eget styre og
økonomi, som inngår i den totale virksomheten til Bækkelagets Sportsklub.

Korona Pandemien har rammet Håndballen hardt. Det ble brått slutt på all aktivitet i mars 2A7O og
utover året har sterke restriksjoner og usikkerhet vært gjennomgående for alle klubber og lag.
over 12000 håndballspillere på landsbasis har ikke kunnet spille håndball i det hele tatt, hvilket gir et
bilde av hvor vanskelig året har vært.

Håndballgruppen har allikevel en målsetning om å øke antall medlemmer i håndball gruppen, og
klubben generelt. Visjonen er ca. 1"000 håndballspillere til 2023.

Håndballgruppen hadde for TAZA veldig mange Iag påmeldt til forskjellige arrangement i inn og
utland som har blitt avlyst. Dette har selvfølgetig resultert i mange skuffede barn, ungdom, voksne og
stgttespillere



Damelaget (2.divisjon) har ikke spilt på snart et år, mens våre Herrer i Eliteserien har fått spilt 3/4 av
serien så langt og de innehar en flott 4.plass, nå før spillet starter opp igjen

Arbeidet med strategi og handlingsplaner har ikke blitt så stort som planlagt, da mesteparten av
styrets tid og arbeide har gått med til revidering av planer og budsjetter samt oppfølging ay Korona
regler og pålegg, og tilpasset dette så flest mulig har fått trent og spilt så mye som det har vært
mulig.

Det er avholdt 7 styremgter, i tillegg til en rekke arbeidsmøter, for det meste digitalt, men også et
par fysiske møter da dette har vært tilrådelig. Det er et veldig godt samarbeidende styre som har lagt
ned mye og godt arbeid for å holde liv i håndballen i BSK.

Nye nettsider ble lansert fra klubbens side og Ftåndballgruppen har. fått større frihet og mulighet til å
redigere/oppdatere egne sider.

Spond er i bruk i alle årsklasser og tilbakemeldinger viser at dette fungerer godt.
Vi har også engasjert en Sportsfotograf student til å hjelpe oss litt i profileringsarbeidet på sosiale
medier. Dette har gitt større antall klikk på de fleste kanaler.

Styret har lagt stor vekt på å bygge klubb og gjennom det ha et felles kjernestyre for BSK håndball
bredde og BSK Elite. Dette har også |TOZA fungert etter planen og vært like formåtstjenlig som
intensjonen.

Foreldreutvalget har hatt stor aktivitet i periodene dette har vært mulig. Dette har vært mulig da
oppslutning om FU og antall representanter er god. Kiosksalg og billettinntekter fra breddekamper
har gitt god gkonomi, noe som kommer lagene til gode.

Årsberetningen ble enstemmig godkjent

s)
Årsregnskap

Årsregnskapet ble presentert av håndballstyrets leder Thomas Rustad

Opprinnelige budsjetter ble strøket da Korona var en realitet og reviderte budsjetter kom på plass
basert på hva Styret trodde var mulig. Awikene på inntektssiden er derfor et resultat av Korona
situasjonen og forklares med kompensasjonspakker fra myndighetene som har gitt større beløp enn
det vivisste for et år siden under revisjonen. I tillegg har vi fått overført NC støtte, selv uten fysisk
deltagelse av spillere og foreldre. Toa og Tørk dugnadene har også vært store bidragsytere da vi i

begge dugnadene i ZAZA har hatt veldig god oppslutning.

Kostnadssiden ble lavere enn budsjettert da mye påmeldingsavgifter, dommerutgifter, reise/opphold
og innkjøp har falt bort.

Dette gir et samlet overskudd på kr. 645 000,- for 2020. Styret ser seg veldig fornøyd med et slikt
resultat med tanke på den situasjonen vi har opplevd i året som gikk.
I tillegg til overskuddet ligger også en utbetaling til lagkassene på 290' fra FU og 1-55' fra Toa og T6rk.

Håndballgruppens årsregnskap for 2020 ble enstemmig godkjent



6)

lnnkomne forslag
Styret har ikke mottatt noen saker eller forslag tfl behandling.

7)

Aktivitetsavgift

Håndballstyret ønsker at Årsmøte L1. februar 2021 fatter vedtak om opprettholdelse av
aktivitetsavgift med samme satser for spillere f.o.m. 13-18 år og 2.div. - 6.div. som foregående
sesong:

Kr.3100,- G/J tZ år
Kr.3 100,- G/J L4 år
Kr.4 600,- c/J 1s år
Kr.4 600,- G/J t6 år
Kr.4 6AA,- clJ 17 år
Kr.4 600,- G/J 18 år
Kr.4 600,- KSZ/MS?
Kr.2 3OO,- KS6/M55

Felles aktivitetsavgiften for årskullene til og med 16 år fastsettes av klubben sentralt.
Håndballgruppen budsjetterer med disse satsene.

Kr.1500,- GI 8 år og yngre
Kr.1 60O,- G/) 9 åt
Kr.1,7OA,- Gfi 1A år
Kr.2 000,- G/l LL år
Kr.2 500,- G/J 12 år

For utØvere mellom 13-16 år, som ønsker å delta iflere idretter, så betales den aktivitetsavgiften som
er høyest innenfor de idretter som utøveren deltar i.

styrets innstilling til uendret aktivitetsavgift ble enstemmig vedtatt

8)

Budsjett 2021

Budsjett ble presentert av håndballstyrets leder Thomas Rustad
lnnledningsvis ble forslag til ny inntektsmodell fra klubbens Hovedstyret gjennomgått

Fremlagte budsjettforslag viser et underskudd på kr. 246 805,- som forventes å minimeres med mål
om et ttnull-resultatr> Underskudds budsjett beror på innfØring av ny inntektsmodell i klubben, noe
som gir Håndballen noe mindre støtte en tidtigere.

LØnnskostnadene er også justert svakt opp, dette for å vaere konkurransedyktige på trenermarkedet.

Styret fremhever at Håndballgruppen har god egenkapital.

Fremlagte underskudds budsjett ble enstemmig vedtatt og godkjent.



8)

Valg

Valgkomiteens innstilling til nfit kjernestyre;

Leder
Nestleder
Styremedlem Sekretær
Styremedlem Økonomi
Styremedlem Utdanning/dommer
Styremedlem (Sport)
Styremedlem (Sport)

Styremedlem FU

Styremedlem vara

Thomas Rustad

Dag Harald @stlie
Kim Martens Meyer
Jon Gulbraar
Kaja Larsen
Erik Johnsen
lørgen Spol6n Erstad

Tone Lise Aunan
Seline Ovat

2 år gjenvalg

1 år ikke på valg
2 år gjenvalg

1 år ikke på valg
2 år gjenvalg

1 år gjenvalg

1- år gjenvalg

i. år Ny

1årNy

Arbeidsoppgavene til kjernestyret er å styre bredde og elite gruppene, og håndtere saker som gjelder
dem begge. Styret er også øverste ledelse i BSK Håndball Elite, og har ansvar for alle beslutninger i

eliteklubben. Leder i kjernestyret møter i BSK Hovedstyret og representerer håndballmiljøet som
helhet.

Håndballstyrets forslag til ny valgkomite:

Håndballstyret hadde ikke forespurt, men hadde forhåpninger om at noen fra sittende valgkomite
ville ta gjenvalg, i tillegg til avtroppende Styremedlem er Styrets forslag derfor:

Vanja Conradsen
HeidiKalmo
AsIak Johansen

Styret fikk årsmøtets godkjenning til å jobbe med kandidater til valgkomiteen frem mot klubbens
årsmøte 23.mars.

Oslo,2S.februar ZAZL
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